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Proposition 7: Fokusfråga 
Förra verksamhetsåret hade Saco studentråd Studentbostäder som 
fokusfråga. Innevarande verksamhetsår har Studenters arbetsmiljö varit 
fokusfråga. Fokusfrågan har inneburit att styrelsen särskilt arbetat med 
den frågan utifrån de åsikter kongressen beslutat om i det politiska 
programmet. Fokusfrågorna har även lyfts på medlemsråd för att 
kompetensutveckla studentsektionerna och diskutera frågorna.  
 
I det politiska programmet återfinns tre kärnfrågor som Saco studentråd 
arbetat långsiktigt med under flera decennier. De är Studentens ekonomi, 
Studentens hälsa & trygghetssystem samt Studentens koppling till 
arbetsmarknaden. Fokusfrågan har fungerat som ett komplement till 
kärnfrågorna och har inneburit ett uppdrag till styrelsen att särskilt arbeta 
med ytterligare en fråga under kommande verksamhetsår.  
 
Styrelsen har beslutat att föreslå ”studiemedelssystemet” som fokusfråga 
för kommande verksamhetsår. Detta med anledning av att regeringen har 
sagt att man kommer tillsätta en utredning om detta. Arbetet kopplat till 
utredningen kommer ta en hel del fokus för Saco studentråd då 
studiemedelsfrågorna påverkar de flesta studenter. Aktivt 
påverkansarbete kan förhoppningsvis leda till förbättringar i dagens 
system. 
 
Om kongressen vill att nästa styrelse ska arbeta med en annan fokusfråga 
än studiemedelssystemet så finns det möjlighet under kongressen att 
föreslå det.  
 
Förslag till beslut 
Saco studentråds styrelse föreslår kongressen besluta 
 
att  välja studiemedel som fokusfråga för verksamhetsåret 

2025/2026.  
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